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Országgyű lés Hivatal a
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Érkezett : 2017 NOV 3 O.
Írásbeli kérdés

Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012 . évi XXXVI . törvény 42 .
§ (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 . (Ii . 24.) OGY határozat 124 . § (1 )
bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán Emberi Er őforrások
minisztériumát vezető miniszter Úrhoz

„Mit tesz a kormány az influenza-járvány hatékony megelőzése ellen?” címmel

Tisztelt Miniszter úr!

A legutóbbi influenzajárvány következtében nem csak a fert őzések, hanem a megbetegedés miatt i

halálozások is rekordot döntöttek . Az idei év első három hónapjában 19%-al többen, összesen 14054-e n

haltak meg, mint a tavalyi év azonos időszakában. A KSH az influenza-járványt nevezte meg ennek f ő
okaként . Problémát jelentett az is, hogy miközben 1,3 millió vakcina állt rendelkezésre a járván y

megfékezése érdekében, addig ennek mindössze a felét, 600 ezer oltóanyagot használtak csak fel . Ráadásul

a nagy számú megbetegedés miatt a kórházi kapacitások sem bizonyultak elegend őnek .

Kérem ezért Miniszter Urat, hogy válaszoljon a következő kérdésekre !

• Mennyi oltóanyag áll rendelkezésre a mostani időszakban?
• Tervez-e a kormány megelőzési-felvilágosító programot indítani, hogy növekedjen az átoltottság

aránya?
• Van-e elegendő kapacitása a kórházaknak a betegek ellátására?
• Tavaly az OTH nem kérte be időben a járvánnyal kapcsolatos adatokat . Felkészült-e az intézmény,

hogy idén ne történjen ilyen mulasztás?
• Mit tesz a kormány az oltásellenesség visszaszorításáért ?

Várom megtisztel ő válaszát!

Szabó ímea
Független országgyű lési képviselő

Budapest, 2017 . november 30
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